
Verslag van de Algemene Vergadering van de NatuurWerkgroep Rucphen e.o. op

12april2A?4.

1. Openins:
Voorzítter Kees Kools opent de vergadering en heet iedereen welkom. Er zijn overeenkomstig de

presentielijsten, naast de 3 bestuursleden {Frank Nooijens is verhinderd}, 9 leden aanwezig.

2. Mededelinsen:
Ër zijn een paar afmeldingen voor deze vergadering.

De fietstocht is verplaatst van zondag2L april naar zondag 28 april. Start om L3.15 in de Heemtuin.

Jan Vergouwen, een trouw lid, is op 10 april overleden.

3. Velslag Alsemene versaderine 3 november 2023

Er zijn geen vragen over of naar aanleÍding van het verslag. Het verslag wordt vastgesteld.

4. Voordracht Wessel Kok tot bestuurslid
Wessel Kok stelt zich op verzoek van voorzitter Kees Kools voor aan de aanwezige leden. Vervolgens

wordt híj met insternmíng van alle aanwezigen benoemd tot bestuurslid.

5, Vqrslas Kascommissie 2023:

De kascommissieleden worden bedankt voor hun bijdrage. Het positieve advies tot verlenen van

decharge aan het bestuur wordt overgenornen.

6. Jaarrekeninq 2023:

Penningmeester Toine Wagemakers licht de jaarrekening toe. Nieuw op de balans zijn de verplichting
om de ontvangen € 750,00 van de EHBO Rucphen te besteden aan een blijvend groene besteding in

de kern Rucphen en de € 500,00 per jaar die we reserveren voor het S0-jarig jubileum in 2027. De

reserve is enigszins gedaald door het tekort van 2023" Opníeuw worden we geconfronteerd met een

aantal kostenstijgingen. Bij de activiteíten gaat het door de gewenste toename ervan, zoals wandel-
en fietstochten" Bij de verzekeringen gaat het om de uitbreidingen met bestuurlijke aansprakelijkheid.
Bij vrÍjwillíg landschapsbeheer om de zaagcursus uoor 7 personen. Bij de projecten Flower Power,

Forest Fítness en Natuurindekern gaat het om een inflatiecorrectie.
De jaarrekening wordt conform het voorstel van de kascommissie goedgekeurd en is daarmee

vastgesteld.

7. Jaarverslas 2023:
Ë.r zijn geen vragen over of naar aanleiding van het verslag. Het jaarverslag wordt voor kennisname

aangenomen. De coördinatoren van de werkgroepen worden bedankt voor hun inbreng.

8. Subsidie Reslement:
Voorzitter Kees Kools deelt mee dat het bedrag dat we zullen ontvangen inmiddels bekend ís, maar

dat wij daar voorlopig nog geen ruchtbaarheíd aan zullen geven. Doordat we een ANBI zijn hoeft er

geen erfbelasting over te worden betaald. ln de te ontwikkelen website zullen we aandacht geven aan

wijlen Johan vermunt.
Secretaris Cees ïerpstra licht de totstandkoming van de vergoedingstabel voor meest voorkomende

subsidiernogelijkheden toe. Deze tabel is gebaseerd op de subsidies die de omliggende gerneentes

beschikbaar stellen, Verder deelt hii rnee dat daarnaast nog allerleÍ zaken, zoals bijvoorbeeld het

aanschaffen cf aanpassen van een lespakket, voor subsidie in aanmerking komen. Er zal actief naar



sponsoren voor het Groenfonds NatuurWerkgroep worden gezocht. Gedaèht wordt aan hoveniers, het
waterschap, e.d. Bovendien is aan de gemeente Rucphen gevraagd oín op enigerleiwijze aan bepaalde

onderdeÍen of in het algemeen bij te dragen. ïe zijner tijd zal op de gebruikelijke wijze publiciteit aan

het G roenfonds Natu urWerkgroep worden besteed.

Vervolgens loopt Cees Terpstra het Subsidie Regtrement door. Vanuit de leden komen twee voorstellen:

. Laten vervallen van het voorschst van € 50 %. Dat scheelt in de handelingen en voorkomt slepende
procedures indien achteraf blijkt dat het voorschot ten onrechte is uitbetaald;
. Leden die buiten de gemeente Rucphen wonen ook de gelegenheid geven subsidie aan te vragen.

Nadat het bestuur verklaard hierin graag mee te gaan, wordt het Subsidie Reglement inclusief

bovenstaande wijzigingen vastgesteld.

9. Rondvraag
Er zijn geen inhoudelijke vragen.

10. Sluitine
De voorzitter sluit de vergadering met dank aan allen voor hun aanwezigheid en bijdragen.

4-)v
Cees Terpstra, secretaris


